
Sammenslutningen af  
Foreninger i   

Seniorhuset I.P. Schmidt  
 
 

1 
 

Referat for bestyrelsesmøde i SIPS 
Dato: 27. august 2024 kl. 9.00 

Sted: Kombilokale B 

Afbud/ikke tilstede: Kirsten og Sussie 

Vi startede med fotografering. Lokkerne var sat.  

1. Godkendelse af dagsorden 
Få tilføjelser fra Mary 
 

2. Orientering fra personalet, herunder spareforslag Budget 2025 – v. Kristine 
Sparekataloget gennemgås (jf. kommunens hjemmeside).  
- Pensionist Avisen/Senior Nyt - kan der findes en løsning, hvor ikke-edbkyndige kan 

hente avisen? Bibliotek, apotek, Seniorhuset m.m.??? 
- Busserne på Othello – bruges meget af flere foreninger 
- Køkkenet – intet afklaret. Resultat af undersøgelse på kommunebasis kommer til 

efteråret 
a. Henvendelse fra museerne vedr. udlåning af lokale til børn (incl. mad). OK fra 

os.  
NB! generel snak om mad til allergikere skal diskuteres med køkkenet 

b. Henvendelse fra Folkeuniversitet ang. lokaler til foredrag – Kristine undersøger 
sagen 
 

3. Opfølgning fra seneste møder: 
a. Midlertidig plads til dagplejeres legestue – status v. Kristine 

Lige nu er sagen lagt ned 
b. Askes forslag om Seniorhusets deltagelse i ”Alderbest” 

For sent denne gang. Skulle være et alternativ til vores ”Åben Hus” 
c. Prisstigninger i caféen pr. 1. september – status 

Forslag om næste år at ændre priserne pr. 1. august. Vil lette arbejdet. Ca. 10 % 
stigning. Gang i diverse omlægninger i køkkenet m.m. 

d. Flødebolle – sagen 
Endt i fryd og gammen. Vi kan bestille flødeboller i cafeen. Men ingen må selv 
medbringe fortæring!!!  

e. Brugerhenvendelse fra seneste møde 
Mary har intet videre hørt i den sag, så den anses for afsluttet. 
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4. Økonomi, herunder fondsansøgninger - v. Anne/Birgitte 

Pt. 23.008,04 kr. på kontoen. Betaler 125 kr. i kvartalet i gebyr til banken. 
Indtil videre kun fået afslag på alle vores ansøgninger vedr. mikrofoner og ”Åbent Hus”.  
Kristine, Mary og Anne mødes bagefter vedr. tilbud på tryksagerne 
 

5. Siden sidst – nogen der har noget på hjerte?  
Nej 
 

6. Årshjul 
a. Status på Åbent hus – v. Kristine/Mary 

Foredrag (bl.a. politiet, Ældre Sagen, Flextrafik, bedemand) – afholdes i 
Klaverstuen 
Program i træningslokaler – 5 (6) tovholdere demonstrerer 
Udlevering af materiale til skattejagt. Sponsorerede præmier. F.eks. gavekort til 
cafeteriet. Vores foreninger må meget gerne give et tilskud 
Pt. 12 tilmeldte foreninger 
 

b. Julepynt – vi skal have udpeget en ny tovholder 
Ny tovholder: Anne. Hun kontakter Skt. Knud, Dagmargården, Friskolen, Dupont 
Gården, Realskolen mm ang. julepynt samt pyntning af juletræ; hele 
bestyrelsen indkaldes som hjælpere 
 

7. Status på arbejdet med frivillige i Information/Café v. Kristine 
Mangler fortsat frivillige i information (med edb-kundskab). Aske melder sig. Har haft 
ansøgning ude forskellige steder. Fællesmøde for alle de frivillige 19.9. – meget 
positivt. Mangler dog også frivillige til cafeen.  
 

8. Ris og ros 
Kassen tom 
 

9. Evt.  
Ældre Sagen har tre personer, der udarbejder fuldmagter. Anbefaler både alm. 
fuldmagt og fremtidsfuldmagt 
March mod ensomhed 6.9.24 – udgangspunkt Landsoldat pladsen – har vi foreninger, 
der kan deltage? 
Årshjulet tilrettes og udsendes med referatet. Birgitte sender direkte som PDF-fil 
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Næste møder: 

24.09.  intet møde 

29.10. (aflyses hvis der ikke er emner) 

26.11. + juleafslutning 


